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Sent: Tue 1/12/2021 2:59:37 PM

Subject: FW: [E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) omde minister van VWS te verzoeken om een

reactie op berichten over hetbenutten van vaccins - te ontvangen voorafgaand aan het plenair debat overhet coronavirus

Received: Tue 1/12/2021 2:59:37 PM

SPOED Brief benutten vaccins.pdf

Zie in de bijlage het verzoek wat al eerder werd aangekondigd op de mail.

Kunnen we het verzoek afdoen met de brief?

Hoor het graag, dan koppel ik het terug!

Groeten,

5.1.2e

Van: Ba oc} f+ 2:) HEE eminvws.ni>
Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 15:55

Aan: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 < @minvws.nl>;BEREBE
.Ni>;

7 GE < @minews> IEEE, BE. (EXE)
@minvws.nl>; A. mm EAE (ERE

A @minvws.nl>

Onderwerp: RE: [E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) om de minister van VWS te verzoeken om een

reactie op berichten over het benutten van vaccins - te ontvangen voorafgaand aan het plenair debat over het coronavirus

Ha allen,

Zojuist de brief ontvangen ene r zijn ook nog aanvullende vragen gesteld Mogelijk worden deze al beantwoord in de brief, maar

bij deze stuur ik het verzoek van de commissie door.

Graag hoor ik of ik deze brief nog als een losse zaak rR most voegen of dat dit mee gaat in de brief.

Groet,

Van: Dienstpostbus Team Parlementair PDC-19 N s12e [IRENE
Verzonden: gi

12 januari 2021 11:20

minvws.nl>; Dienstpostbus Team
Parlementair PDC-19

@minvws.nl>

R-clfiis.vzeu

Onderwerp: RE: Srv MoyVerzoek van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) om derminister van VWS te verzoeken om een

reactie op berichten over het benutten van vaccins- te ontvangen voorafgaand aan het plenair debat over het coronavirus

Hier is Vaccins al een QA op aan het voorbereiden voor de persco, dus als ie binnenkomt gaat het goedkomen!

Van:BEBS.aHE @minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 10:58

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: [E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) om de minister van VWS te verzoeken om een

reactie op berichten over het benutten van vaccins - te ontvangen voorafgaand aan het plenair debat over het coronavirus

Goedemorgen,

Zie hieronder de e-mailprocedure die nu loopt bij de commissie VWS. Ik ga er vanuit dat hier, zoals gebruikelijk, steun voor zal

zijn en dat we onderstaand verzoek vanmiddag ontvangen.
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Graag al op anticiperen.

Groet,

Hierbij ontvangt u een verzoek van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) om namens de commissie de minister van Volksgezondheid,

ts
en te es om meer informatie aan de Kamer te sturen over het benutten van vaccins - teontvangen

Het lid Dik-Faber verzoekt hierbij om een reactie van de minister van VWS op de mogelijkheid dat een combinatie van een hoger

aantal doses per vaccinflesje enerzijds, en minder “voorkruipers” ('Vaccinatievoordringers' zorgen voor wachtlijsten’) anderzijds,

maakt dat meer zorgmedewerkers/mensen aan het bed kunnen worden beschermd.

En hieronder ook het verzoek zoals door Carla Dik-Faber gedaan.

Geachte griffie,

Afgelopen dagen bereikten mij berichten dat ook zorgpersoneel dat niet de ‘handen aan het bed heeft” al gevaccineerd is.

Het gaat om bijvoorbeeld receptionistes, maar ook MT-leden. Gisteravond was dit ook in de

media; https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2363992-vaccinatievoordringers-zorgen-voor-wachtlijsten. html

Verder heb ik begrepen dat er spuiten zijn waarmee je geen zes, maar zeven vaceins kunt toedienen. O.a. het Haga
ziekenhuis doet dat al. Dit is echter geen standaard praktijk. waardoor er toch verspilling plaatsvindt.

Conclusie: combi van meer prikken en minder “voorkruipers™ maakt dat we meer zorgers/mensen aan het bed kunnen

beschermen. Ik zou hierop graag een reactie van de minister van VWS ontvangen voorafgaand aan het debat morgen.

Met vriendeljjke groet,

Carla Dik-Faber

Tweede Kamerlid ChristenUnie


